
Rada Miejska w Swarzędzu
Komisja Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu

KSSOKiS.0012.2.7.2021

Protokół nr 7/2021

Obrady rozpoczęto 26 sierpnia 2021 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 14:52 tego samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków.

Obecni:

1. Elżbieta Cholewicka
2. Wojciech Kmieciak
3. Wanda Konys
4. Dawid Książkiewicz
5. Barbara Kucharska
6. Tomasz Lewandowski
7. Mateusz Matuszak
8. Joanna Wojtysiak-Tierling
9. Agnieszka Zawada - Chmiel

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu, Mateusz 
Matuszak. Na wstępie powitała radnych, gości oraz pracowników Urzędu. Na podstawie załączonej do 
protokołu listy obecności (załącznik nr 1) stwierdził, że Komisja Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i
Sportu jest władna do podejmowania prawomocnych wniosków, 8 członków obecnych (1 radny 
nieobecny).

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu przedstawił porządek obrad, 
który stanowi załącznik nr 2.

2. Rodzina udzielane świadczenia.
Temat przedstawiła Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej w Swarzędzu, Agnieszka Maciejowicz. 

Radna B. Kucharska zapytała o dodatek za opiekę nad osobą niepełnosprawną, czy przysługuje tylko 
osobom z rodziny czy również spoza oraz ile osób korzysta ze świadczenia pielęgnacyjnego. 
A. Maciejowicz odpowiedziała, że świadczenia przysługują tylko rodzinie, a ze świadczenia 
pielęgnacyjnego korzysta około 170 osób.

Radna A. Konys podziękowała za działania podjęte w ostatnim czasie przez Panią Dyrektor OPS w 
wyjściu z bardzo ciężkiej sytuacji życiowej dwóch rodzin. Radna podziękowała za  profesjonalizm i 
zaangażowanie. 

Radny W. Kmieciak zapytał czy pracownicy Wydziału, który obsługiwał program 500+  po 
restrukturyzacji otrzymają propozycję innej pracy. 
A. Maciejowicz odpowiedziała, że 3 z 5 osób już zostało w porozumieniu z Burmistrzem przesuniętych i 
również taki jest plan w stosunku do pozostałych pracowników.

3. Omówienie materiałów sesyjnych.

a) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Swarzędz na 
rok 2021.
Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy, Karolina Dziekan.
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta i 
Gminy Swarzędz na rok 2021. 
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Wyniki głosowania ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

b) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 
Swarzędz na lata 2021 – 2043.
Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy, Karolina Dziekan.
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta i Gminy Swarzędz na lata 2021 – 2043. 
Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

c) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie 
Swarzędz na rok szkolny 2021/2022.
Projekt uchwały przedstawił Z-ca Burmistrza, Tomasz Zwoliński.
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki 
paliwa w Gminie Swarzędz na rok szkolny 2021/2022. 
Wyniki głosowania ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

d) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członka 
ochotniczej straży pożarnej z terenu Gminy Swarzędz, który uczestniczył w działaniu ratowniczym lub 
szkoleniu pożarniczym organizowanym przez Państwową Straż Pożarną lub Gminę Swarzędz.
Projekt uchwały przedstawił Kierownik Wydziału Zarządzania Kryzysowego i Ochrony 
Przeciwpożarowej, Sławomir Kaźmierczak.
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu 
pieniężnego dla członka ochotniczej straży pożarnej z terenu Gminy Swarzędz, który uczestniczył w 
działaniu ratowniczym lub szkoleniu pożarniczym organizowanym przez Państwową Straż Pożarną lub 
Gminę Swarzędz. 
Wyniki głosowania ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

e) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIX/168/2008 Rady Miejskiej w 
Swarzędzu z dnia 30 września 2008r. w sprawie: ustalenia regulaminów korzystania z obiektów 
Swarzędzkiego Centrum Sportu i Rekreacji.
Projekt uchwały przedstawiła Dyrektor Swarzędzkiego Centrum Sportu i Rekreacji, Mariola Józwiak.
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIX/168/2008 
Rady Miejskiej w Swarzędzu z dnia 30 września 2008r. w sprawie: ustalenia regulaminów korzystania z 
obiektów Swarzędzkiego Centrum Sportu i Rekreacji. 
Wyniki głosowania ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

f) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania hali sportowej położonej przy ul. Świętego Marcina 
1 w Swarzędzu imienia Zdzisława Schneidera.
Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału Promocji, Izabela Paprzycka.
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie nadania hali sportowej położonej przy 
ul. Świętego Marcina 1 w Swarzędzu imienia Zdzisława Schneidera. 
Wyniki głosowania ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

g) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy skwerowi na terenie miasta Swarzędz.
Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału Geodezji i Nieruchomości, Anna Domasiewicz.
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie nadania nazwy skwerowi na terenie 
miasta Swarzędz. 
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Wyniki głosowania ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

h) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w 
rejonie ulic Łowęcińskiej i Owocowej, na północ od ulicy Poznańskiej w Jasinie.
Projekt uchwały przedstawił Kierownik Wydziału Architektury i Urbanistyki, Jędrzej Cesar.
Komisja zapoznała się.

i) Propozycja wprowadzenia do porządku obrad: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Regulaminu 
korzystania z obiektu rekreacyjnego "Active Park" w Zalasewie.
Głosowano w sprawie: Propozycja wprowadzenia do porządku obrad: Rozpatrzenie projektu uchwały w 
sprawie Regulaminu korzystania z obiektu rekreacyjnego "Active Park" w Zalasewie. 
Wyniki głosowania za: 8, przeciw: 0, wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

4. Sprawy bieżące.

W sprawach bieżących głos zabrała Sekretarz Gminy Agata Kubacka, która zaprosiła na Dożynki 
Gminne. 
Pan Burmistrz M. Szkudlarek poinformował, że w gminie Swarzędz ponad 30 tys. osób zostało 
zaszczepionych na COVID-19. 
Rozmawiano na temat przebiegu akcji szczepienia mieszkańców w tym dzieci w wieku szkolnym. 

Radna E. Cholewicka  podziękowała za zwiększenie etatów psychologów w szkołach na terenie gminy. 

5. Zakończenie.
Na tym posiedzenie zakończono.

 

Przewodniczący
Komisji Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu

 

Mateusz Matuszak

Przygotował(a): Biuro Rady 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 
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